
BK Yoi Styrelsemöte 
17/1 2021

Närvarande
Ivar Nilsson
Glenn Bardh
Tuija Kilian
Anna Zetterberg
Elin Wikenmark
Mikael Fritzon

1.Mötets öppnande 
Ivar förklarar mötet öppnad

2.Val av ordförande, sekreterare och justerare
Till Ordförande valdes Ivar Nilsson
Till Sekreterare valdes Tuija Kilian
Till Protokolljusterare valdes Anna Zetterberg

3. Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkände

4. Rapporter
a. Ordförande
Ivar berättade att trots pandemin så har klubben haft bra med medlemmar under 2020.
 LattjoMattLajban har varit 17, Taiso 2, Judo 29 samt 59 Jujutsu.
Ivar har fått in Höstterminens medlemmar på Idrottonline samt skrivit ut statistik på aktiviteterna.
Svenska Judoförbundet har en kurs i hur man kan ansöka om kompensationstöd nu under pandemitider.

b. Kassören
På föreningens företagsskonto finns 174 386,16 kr
På föreningens Sparkonto finns 75 546,64 kr
Klubben hade ett överskott förra året på 58 407,56kr

c. Sektions ansvariga rapporter
Judo
Ivar ska skicka in årsrapporten på medlemmarna till Judoförbundet
Det har inte varit några graderingar i Judosektionen sen förra mötet.

Jujutsu
Det har varit graderingar 15/12 
Gul mon:Kelvin Andersson, Neo Andersson, Theo Haraldsson, 
Nova Haraldsson, Lukas Lindh och Viggo Abrahamsson
Grön mon: Ella Abrahamsson
Blå mon: William Wikenmark och Efe Sen
Brun mon: Alexander Rydenstam och Lennart Heits
Knattesträck 1: Malcolm Walgeby
Knattesträck 2: Hasse Grahn

5.Kommande tävlingar, läger och utbildningar
Allt är inställt på grund av pandemin

6. Utgifter
Julbord på Björkhaga 3386kr
Julfikat på avslutningen 393kr
Bredband 450kr
Medlemsavgiften till Västergötlands Judoförbund 3000kr



7. Terminsstart
Terminsstart är uppskjutet till den 25/1 för barn och ungdomar. Klubben har satt upp en lapp om att det får vara 
max 13 pers i klubbens lokal samtidigt.
På LML får bara barnen som är anmälda vara med. Föräldrarna får inte vara inne i lokalen samtidigt.
Jujutsun barnträningar kommer att starta 17.00 inte 17.15

8. Årsmöte
Årsmötet kommer att hållas 28 februari i klubben lokaler. Klubben ska tillhandahålla en högtalartelefon så att 
dom som känner att dom inte vill komma till lokalen men vill vara med på årsmötet har möjlighet att delta.

9. Klubbens 40 års Jubileum
Styrelsen har bestämt att flytta fram firandet till sommaren så att vi kan vara ute. Ivar ska försöka få tag på 
grundarna till klubben och bjuda in dessa till firandet i sommar.

10. Internet i klubben
Det har kommit fram att klubbens surf inte räcker till ordentligt. Ivar tyckte att vi ska börja med att ledarna måste
se till att Youtube inte går i bakgrunden på plattan först och främst sen ska Ivar ordna så att internet stängs av när
ingen är på klubben. Vi ska undersöka ifall klubben behöver ordna med mer surf.

11. LML
Anna Zetterberg har hört att Andreas Eckert är på väg hem. Klubben ska fråga honom sen ifall han har intresse 
att börja hålla i LML igen men till vidare så ska Ivar och Anna dela på helgerna.

12. Sandhems tryckeri
Mikael har varit i kontakt med Sandhems tryckeri om att klubben ska få lite kläder för  provning till klubben. 
Mikael ska åka dit och prata med dom om vilka vi kan få.

13. TV kamera
Klubben skulle vilja kunna live streama träningar för dom som inte vill komma ner till lokalen. Ivar ska kolla 
runt lite vad som behövs samt Mikael ska se ifall det finns skåp som vi kan låsa in detta när ingen är i lokalen.  

14. Övriga frågor
Inga övriga frågor har kommit in

15. Nästa möte 
Lördag 13/2 klockan 12.30 i klubbens lokal.

10. Mötets avslutande
Ivar förklarade mötet avslutat

Ordförande

Sekreterare 

Protokolljusterare
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